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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mateo Tomić (KLGB nositelj: Donald Blašković) je na 
2. redovnoj sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 22. srpnja 2025. godine postavio 
vijećničko pitanje: 
 
„Drugo pitanje bi bilo isto tako za promet, ulica Karla Kranjca i Zelenice. Iz jednosmjerne ulice 

se dolazi na jednu cestu koja ispada kao glavna, koja nema znaka stop i odvija se križanje tih 

ulica po pravilu desne strane. Međutim, nejasno je ljudima tako da dobivamo zahtjeve i upite 

od građana koji tamo žive da li se može nešto riješiti i postaviti nekakva vertikalna signalizacija 

da se zna, kada se dolazi iz tog smjera, da se mora stati i da se dolazi sa sporedne ceste.“ 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao Dalibor Zupičić, direktor TD Labin 2000 d.o.o.: 
 
„Ja ću objediniti odgovor na oba dvije točke, ako mogu. Drago da smo cijeli prošli tjedan imali 
sastanke vezano za SUMP dakle Strategiju urbane mobilnosti. Znate da je prošlo Gradsko 
vijeće u 12. mjesecu donijelo SUMP koje se bavi prometom u nekom periodu do 2032. godine. 
Prošli tjedan smo imali sastanke i puno tih mjera se upravo tiče ove problematike koje ste Vi 
sada naveli. Što se tiče problema kod Zelenice, kompletnog Podlabina, obavili smo sastanke 
s agencijama, tvrtkama koje će nam raditi prometnu studiju uređenja kompletnog dijela i Karla 
Kranjca, Zelenica, Rudarske ulice. Malo ću otkriti neke karte. I vijećnik Bešić, svi su tražili da 
se tamo promet uredi iz dvosmjerne u jednosmjernu i da se dobije dodatnog prostora. Tražili 
smo i ponudu za projektiranje dijela zaobilaznice kamo bi se napravila nova parkirališna 
mjesta. Imali smo sastanak sa agencijom koja radi idejno rješenje za uspinjaču za mehaničku 
vezu za Stari grad. Imali smo sastanak sa ŽUC-om kamo smo isto prezentirali puno tih točaka, 
neke koje ste Vi spomenuli, kako bi kvalitetnije riješili promet u Podlabinu. Prema tome, to su 
sve manje mjere koje će kompletno promijeniti prometnu sliku u Podlabinu, ali kompletno i u 
gradu Labinu. Ono što ćemo u narednom periodu dobiti je projektna dokumentacija, osobito 
prometni projekti kojima ćemo onda početi reagirati i pokušati promijeniti sve ove stvari koje 
ste Vi sada rekli. Drago mi je da smo krenuli u tom smjeru i da ćemo u narednom periodu 
građanima grada Labina moći pokazati puno nekakvih novih stvari koje se sada rade a tiču se 
rješavanja prometne problematike u gradu Labinu.“  
 
 S poštovanjem, 

                                                                                                             PROČELNICA 
 
                                                                                                          Loreta Blašković, v.r. 


